
Расим Љајић: Све санџачке општине у једном статистичком региону
уторак, 12 јануар 2010 22:50

Расим Љајић изразио уверење да ће се у влади постићи договор да све санџачке
општине припадну једном статистичком региону.

  

Министар за рад и социјалну политику је оценио да то није политичко, већ техничко
питање и да оно не може угрозити опстанак владајуће коалиције.

  

Важно је да Санџак буде у једном региону искључиво из економских, привредних,
саобраћајних и практичних разлога, јер ово није регионализација која има икакву
политичку димензију, рекао је Љајић у интервјуу "Новостима".

  

На питање да ли "уједињење Санџака" у један регион може, ипак, да подгреје
сепаратизам и друге екстремне идеје у том делу земље, он је казао да се погрешно
отварају велике националне теме око питања које има искључиво животни карактер.

  

"Многи сада грабе прилику да дођу до политичких поена. Бошњачки националисти кажу
да је ово доказ да Србија хоће да поништи и уништи Санџак и да маргинализује
Бошњаке, а српски националисти да неко хоће да ствара државу", рекао је оснивач
Санџачке демократске партија и, недавно, Социјалдемократске партије Србије.

  

Што се тиче прича о стварању некакве "државе Санџак, та прича је давно завршена. Био
сам против прича о аутономији Санџака и када сам тамо проглашаван за издајника.
Аутономија је давно испричана историјска тема којој се не треба враћати. То је немогућа
мисија. О томе размишља маргиналан и безначајан број људи", оценио је Љајић.

  

Према уредби о статистичкој регионализацији, шест санџачких општина - Нови Пазар,
Тутин, Сјеница, Нова Варош, Прибој и Пријепоље сврстане су у два округа - Златиборски
и Рашки, након чега су бошњачке партије од владајуће коалиције затражиле да те
општине једном округу.

  

(Танјуг)
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